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معاون محیط زیست انسانی سازمان حفاظت محیط زیست 
گفت: خروج خودروهای فرسوده از چرخه حمل و نقل و 
نوسازی موتورسیکلت ها ازجمله مهمترین اقداماتی است 

که باید در دستور کار قرار گیرد.
مسعود تجریشی روزگذشته در حاشیه همایش ملی صنعت 
سبز که در سازمان حفاظت محیط زیست برگزار شد، گفت: 
امروز بیست و دومین همایش ملی صنعت سبز برای 
تشویق مجموعه های صنعتی، خدماتی و معدنی که در 
زمینه صنعت سبز پیش رو هستند و به اشتغال و اقتصاد 
کشور نیز کمک می کنند، برگزار شد. و حدود ۲۶۵صنعتی 
که شاخص های صنعت سبز را داشتند در سامانه ما ثبت نام 
کرده بودند و در مجموع در کل کشور ۶۵صنعت را برای 
تقدیر انتخاب کردیم. امسال بخش پسماند و معدن نیز به 
این همایش افزوده شد اما تعداد معدن سبز و متقاضیان 
آن بسیار کم بود و نشان می دهد که حجم تخریب ها در 

این بخش زیاد است. 
به گفته معاون محیط زیست انسانی سازمان حفاظت 
محیط زیست به طور کلی صنایعی که در گذشته آلوده 
بودند مانند پتروشیمی ها، تلاش خوبی در جهت سبز شدن 
انجام داده اند چراکه برای صادرات نیاز دارند که صنعتی سبز 
باشند. وی در ادامه با اشاره به اینکه امسال شهرداری ها 
را نیز بررسی خواهیم کرد تا مردم متوجه شوند که کدام 
شهرداری و شورای شهر برای رسیدن به شاخص های زیست 
محیطی تلاش می کنند، تصریح کرد: طی سال جاری منابع 
به  آلایندگی  از عوارض  از محل یک درصد  مالی خوبی 

صندوق ملی محیط زیست آمد. قسمت زیادی از این منابع 
مالی در قالب وام به صنایع آلاینده برای بهبود شاخص های 
زیست محیطی تعلق می گیرد بنابراین در نظر داریم تا علاوه 
بر انجام پایش های گسترده با کمک بخش خصوصی، 
شرایط صنعت کشور را به لحاظ کاهش آلایندگی بهتر کنیم. 
تجریشی در ادامه اظهار داشت: امسال سال خوبی از نظر 
آلودگی هوا در کشور نداشتیم. ما از دستگاه هایی که در 
قالب قانون هوای پاک وظیفه ای برعهده دارند، درخواست 
اقدام عاجل کرده ایم تا این معضل را در کشور برطرف کنیم. 
محیط  حفاظت  سازمان  انسانی  زیست  محیط  معاون 
زیست با بیان اینکه به طور جدی پیگیر بحث سوخت در 
کشور هستیم، گفت: وزیر نفت قول داده است که تا انتهای 
سال ۱۴۰۰ پالایشگاه اصفهان موضوع گوگرد زیاد سوخت 
گازوئیل را حل کند همچنین به مجلس و دولت اعلام 
کرده ایم که برای کنترل آلودگی هوا در کشور طی سال آینده 
باید بر اساس برنامه ای که برای ۹ کلانشهر کشور تدوین 
کرده ایم، عمل شود. وی ادامه داد: در این برنامه وظیفه هر 
دستگاه و برنامه هایی که در کوتاه مدت و با هزینه اندک 
قابل اجرا هستند، بیان شده است. اگر همین شرایط در 
تهران ادامه داشته باشد و همچنان شاهد تردد خودروهای 
فرسوده و موتورسیکلت های کاربراتوری باشیم، در تابستان 

با افزایش آلاینده ناکس و ازن مواجه خواهیم شد. 
تجریشی افزود: اگر شرایط کنونی انتشار آلاینده ها در تهران 
ادامه داشته و وضعیت اقتصادی نیز همینطور باشد و برای 
بازسازی و نوسازی زیست محیطی و حمل و نقل عمومی 

هزینه ای نکنیم، نمی توانیم انتظار داشته باشیم که سال 
آینده وضع هوا بهتر از امسال شود. 

معاون محیط زیست انسانی سازمان حفاظت محیط زیست 
در پایان گفت: خروج خودروهای فرسوده از چرخه حمل و 
نقل و نوسازی موتورسیکلت ها ازجمله مهمترین اقداماتی 

است که باید در دستور کار قرار گیرد.

محیط زیست

»معاون سازمان محیط زیست« تاکید کرد:

لزوم اسقاط خودروهای فرسوده

کردند:  تصویب  اسلامی  شورای  مجلس  نمایندگان 
خانوارهای فاقد مسکنی که در سال های ۱۳۹۹ و ۱۴۰۰ 
صاحب فرزند سوم شده و یا می شوند ۱۵۰میلیون تومان 
تسهیلات مسکن دریافت کنند.حداکثر مدت بازپرداخت 

این تسهیلات ۲۰ساله است.
به گزارش »دنیای هوادار«، نمایندگان در جلسه علنی 
صبح دیروز و در ادامه بررسی جزئیات لایحه بودجه ۱۴۰۰ 

در بخش هزینه ای بند ه تبصره ۱۶ را تصویب کردند. 
طبق این مصوبه، بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران 
مکلف است در راستای اجرای بند )ت( ماده )۱۰۲( قانون 
برنامه ششم توسعه، از طریق بانک های عامل مبلغ 
۹هزار میلیارد ریال از هر محل از جمله منابع سپرده های 

پس انداز و جاری قرض الحسنه نظام بانکی به تفکیک، 
نسبت به پرداخت تسهیلات قرض الحسنه ودیعه یا 
خرید یا ساخت مسکن )بنا به درخواست خانوار( با 
بازپرداخت حداکثر ۲۰ ساله برای خانواده ¬های فاقد 
مسکن که در سال ۱۳۹۹ یا ۱۴۰۰ صاحب فرزند سوم 
به بعد شده یا می شوند به میزان یک میلیارد و پانصد 

میلیون ریال اقدام نماید. 
جزء الحاقی- بانک مرکزی مکلف است در راستای اجرای 
بند )ث( ماده )۱۰۲( قانون برنامه ششم توسعه از طریق 
بانک های عامل مبلغ چهارهزار و ششصد میلیارد ریال 
از هر محل از جمله منابع سپرده های پس انداز و جاری 
قرض الحسنه نظام بانکی به تفکیک نسبت به پرداخت 

ساخت  یا  خرید  یا  ودیعه  الحسنه  قرض  تسهیلات 
مسکن )بنا به درخواست خانوار( با بازپرداخت حداکثر 
۱۰ساله برای خانواده¬های فاقد مسکن به شرح زیر اقدام 

نماید:
۲-۱- خانوارهای صاحب دو فرزند تا سقف دوهزار میلیارد 

ریال به هریک از زوجین به میزان یک میلیارد ریال
۲-۲- خانوارهای  صاحب یک فرزند تا سقف هزار و 
به میزان  از زوجین  به هریک  ششصد میلیارد ریال 

هشتصد میلیون ریال
۲-۳- خانوارهای دو نفره)زوج و زوجه( تا سقف هزار 
پانصد  میزان  به  زوجین  از  هر یک  به  میلیارد ریال 

میلیون ریال اقدام نماید.

نماینده کارگران در شورای عالی کار خبر از ورود به 
مصادیق مزد ۱۴۰۰ از دوشنبه آینده خبر داد و گفت: 
از مصوبات جلسه روز سه شنبه این بود که مزد ۱۴۰۰ 
به صورت ملی تعیین شود و تعیین مزد منطقه ای 

برای سال آینده رد شد.
علی خدایی- نماینده کارگران در شورای عالی کار، 
گفت:  کار  عالی  روز سه شنبۀ شورای  دربارۀ جلسه 
گزارش کمیته مزد مطرح و سایر آمارهای اقتصادی 

مرتبط با تعیین مزد بررسی شد.
تأمین  پژوهش  موسسه  گزارش  داد:  ادامه  وی   
اجتماعی در خصوص مزد منطقه ای ارائه شده و 

مورد بحث قرار گرفت. اما مورد تأیید نشد.

 خدایی افزود: مقرر شد پژوهش در مورد مزد منطقه 
ای با حضور نمایندگان کارگری و کارفرمایی ادامه 
پیدا کند.همچنین تعیین مزد 1400 به صورت ملی 
خواهد بود، جلسه آتی شورای عالی کار و ورود به 

مصادیق مزد در روز دوشنبه آینده خواهد بود.
 نماینده کارگران در شورای عالی کار تصریح کرد: 
دستمزد  تعیین کننده  مرجع  کار  قانون  براساس 
کارگران شورای عالی کار است و شورای عالی کار 
متشکل از نماینده های کارگری، کارفرمایی و دولت 
دستمزد  مؤلفه  دو  براساس  باید  شورا  این  است. 
کارگران را تعیین کند که مؤلفه اول توجه به نرخ 
تورم است و مؤلفه دوم قانون آمره محسوب می شود 

ویژگی های  بدون  شده  تعیین  مزد  آن  براساس  و 
هزینه های  حداقل  باید  محوله  کار  نوع  و  جسمی 

زندگی را تأمین کند.
خدایی اظهارکرد: برآورد گروه کارگری از سبد معیشت 
کمیته  جلسه  در  که  بود  تومان  9میلیون  حدود 
دستمزد شورای عالی کار براساس آمار های رسمی 
حداقل های  عنوان  به  895تومان  و  6میلیون  عدد 
زندگی خانوار 3.3نفری مشخص شد که این عدد 
برای حداقل های زندگی در شهر تهران پایین است و 
در مراکز کلان شهر ها این رقم پاسخگو نیاز خانوار ها 
نیست. در استان تهران برآورد هزینه ها رقمی بیش 

از10 میلیون و 200هزارتومان را نشان می دهد.

مجلس تصویب کرد؛

تسهیلات مسکن ۱۵۰میلیونی برای تولد فرزند سوم

مزد ۱۴۰۰ به صورت ملی تعیین می شود

خانه ملت

حقوق و دستمزد

ترک های مدیریتی بر پیکر پل آزادگان 

شب عید است و رفت وآمد 
شده  بیشتر  نوروز  به خاطر 
و گرچه کرونا تأثیرات خود 
محدودیت های  و  داشته  را 
را  ناخواسته ای  و  خواسته 
همچنان  اما  کرده  ایجاد 
مردم برای رتق و فتق امور 
آخر سالشان در حال تکاپوی 
مضاعف هستند. در این گیرودار اما زیر پل میدان آزادگان 
مردمی که در رفت و آمدند گاهی نگاهی به سمت این پل 
می اندازند و سعی می کنند زیر آن نمانند و سریع تر از زیر 
آن گذر کنند. انگار چشمشان به یک عامل رعب و وحشت! 
جلب می شود که چنین رفتاری را بروز می دهند. دقیق تر که 
می شویم، ترک های زمخت و زشت و بزرگی را بر ستون های 
بزرگ آن پل عظیم می بینیم که مانند شخصیت های اصلی 
وحشت آفرین فیلم های ترسناک دهانش را باز کرده و انگار 
در حال خنده ای شیطانی است. به یک باره بر مدیریت فشل 
شهری که باعث شده چنین وضعیتی در شهر و بر یک سازه 
بسیار استراتژیک و پرتردد آن، به وجود آید؛ خشمم گرفت و 
در ذهن خود کلمات را برای هجو و تخطئه این ناکارآمدیِ 
واضح مدیریتی که هم باعث زشتی شهر شده و هم ترس 
شهروندان، مرتب می کردم که به یک باره بی تفاوتی مردم 
را مشغول  زیر پل فکرم  از  برای دورشدن  و سرعت آن ها 
کرد. پیش خودم فکر کردم واقعاً وقتی مردم اندرخم کوچه 
تنگ معیشتشان هستند و کسر قابل توجهی از مسئولین 
اقتصادی و اجتماعی و سیاسی کشور در حل معضلات 
مانده اند،  مردم  این  و...  اجتماعی  و  معیشتی  مختلف 
گیردادن به این زشتی ترس آور در پل آزادگان واقعاً چه دردی 
را می خواهد دوا کند؟ اصلاً گیرم آمدند و این ترک را هم رفع 
و رجوع کردند و برچیدند، چه چیزی عوض می شود؟ اندکی 
درنگ کافی بود تا دوباره با نگاهی به ترک های پل آزادگان، 
بفهمم همین ترک های کوچک را دست کم گرفتیم که حالا 
با شکاف های عظیم مواجه ایم. همین چیزهای به ظاهر ریز 
را پشت گوش انداختیم که حالا دره ها در مقابلمان دهان 
بازکرده و هویدا شده است. از همین بی مبالاتی های به ظاهر 
کوچک مدیران به سادگی عبور کردیم که نصیب مان مدیران 
کشوریِ خیلی عالی!!!! شده است. برای بار آخر به ترک ها 
نگاهی کردم و این بار زشتی و رعب آوری چند برابری این 
ترک ها را بر آن ساختار عظیم بیشتر درک کردم. ترک هایی 
که با لبخند زشتشان، هم ایرادها و ناکارآمدی های مدیران 
شهری مان را نشان می دهند و هم ایرادهای خودمان را در 
مقابل این مدیران. تا وقتی از مطالبه گری صحیح فرار کنیم 
این ترک ها بر تمامی ساختارهای ریز و درشت پیرامونمان 
به ما، مانند این و حتی بدتر، پوزخند می زنند و خواهند زد.

سرمقاله

رضا تواضعی

  نویسنده

دنیای هوادار یاد وخاطره شهدا به ویژه شهید مهدی تیموری که 14 اسفند1365در عملیات 
کربلای 5 )شلمچه( بدرجه رفیع شهادت نائل گشت و مادربزرگوارش را گرامی می دارد

مقام  معظم  رهبری: یاد و خاطره  پدران و مادران شهدا همچون یاد شهیدان زنده است
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »سیدمحمد موسوی« جامعه

- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

مجلس  در  اشتهارد  و  فردیس  کرج،  مردم  نماینده 
شورای اسلامی گفت: مالیات بر ارزش افزوده واحدهای 

تولیدی و خدماتی به استان البرز بازمی گردد.
مهدی عسگری با اشاره به تاثیر این مصوبه بر افزایش 
درآمدهای استانی و ایجاد درآمد پایدار برای شهرداری ها 
روز  طبق مصوبه  گفت:  البرز  استان  دهیاری های  و 
گذشته مجلس مالیات بر ارزش افزوده باید در استان 
محل استقرار واحدهای تولیدی و خدماتی پرداخت 

شود.
وی پرداخت مالیات در استان های مجاور البرز را نوعی 
بی عدالتی خواند و اظهار داشت: با توجه به رایزنی های 
انجام شده و طبق مصوبه مجلس مالیات بر ارزش 
افزوده باید در استان محل استقرار واحدهای تولیدی 

پرداخت شود.
نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد خاطر نشان کرد: 
با توجه به استقرار دفتر برخی از واحدهای بزرگ در 
تهران علی رغم اینکه فعالیت تولیدی آنها در سایر 
استان ها از جمله استان البرز انجام می شود، مالیات 
شان در پایتخت پرداخت می شد، این بی عدالتی لغو 

شد.
این نماینده با اشاره به اینکه البرز دارای سه هزار و 500 
واحد تولیدی و صنعتی متوسط و کوچک است تصریح 
کرد: با تصویب این مصوبه مجلس شورای اسلامی 
مبالغ زیادی به درآمد مالیاتی البرز اضافه می شود و 
گامی اثرگذار در جهت رفع بی عدالتی مالیاتی و برقراری 

توازن در رفع نیازهای مالی البرز است.

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری کرج 
گفت: ارزش واقعی پارک هفت هکتاری ایران کوچک کرج 

بیش از ۴۰۰میلیارد تومان برآورد شده است.
پیمان بضاعتی پور با اشاره به اینکه پارک ایران کوچک 
امروز- ۱۴ اسفندماه به بهره برداری می رسد، اظهار کرد: این 
پارک توسط ریاست جمهوری از طریق ویدئو کنفرانس و 
با حضور محدود مسئولان استان به بهره برداری می رسد.

وی ادامه داد: طی سه ماهه گذشته عملیات تکمیل پارک 
ایران کوچک در سه شیفت کاری انجام می شد تا این 

مجموعه در موعد وعده داده شده به بهره برداری برسد.

وی با اشاره به اعتبارات تخصیص یافته برای این پارک 
از ۵۰میلیارد  توضیح داد: طی سه سال گذشته بیش 
تومان برای این پارک هزینه شده و اگر می خواستیم امروز 
کلنگ ساخت آن را به زمین بزنیم، با احتساب تورم و 
گرانی تجهیزات باید بین ۲۰۰ تا ۲۵۰میلیارد تومان هزینه 

می کردیم.
 رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری کرج 
گفت: ارزش واقعی این پارک هفت هکتاری بیش از 

۴۰۰میلیارد تومان برآورد شده است.
و فضاهای  المان ها  کرد: ۸۰درصد  اضافه  این مسئول 

ایجاد شده در این مجموعه به حوزه فرهنگ و هنر مربوط 
می شود که  از میان آنها می توان به زیستگاه های اقوام 

مختلف ایرانی اشاره کرد.
بضاعتی پور تاکید کرد: تمام این زیستگاه ها در مقیاس 
یک دوم و با هنر دست استادکاران استان های مختلف 
ساخته شده تا بتوانیم گوشه ای از فرهنگ ساکنان مناطق 

مختلف کشور در این مجموعه معرفی کنیم.
وی افزود: پارک ایران کوچک ۲۱فروردین که در تقویم با 
عنوان روز فرهنگی کرج به ثبت رسیده با حضور شهروندان 

به بهره برداری می رسد.

پارک »ایران کوچک« کرج توسط رئیس جمهور افتتاح می شود

»البرز« چه خبر؟

معاون قضایی دادستان کل کشور گفت: ما پایتخت 
نشینان یک عذرخواهی دائمی به مردم البرز بدهکار 
تهران  مشکلات  از  بسیاری  سرریز  چراکه  هستیم 
متوجه البرز است بر این اساس توجه ویژه ای برای 

حل مشکلات این استان خواهیم داشت.
سعید عمرانی در جلسه شورای هماهنگی مقابله با 
قاچاق کالا و ارز البرز که در استانداری البرز برگزار شد، 
با قدردانی از تلاش های استاندار البرز در جهت مقابله 
با کالای قاچاق و ارز و همچنین همراهی با دستگاه 
قضا برای انجام مأموریت ها در این حوزه، گفت: بحث 
و تبادل نظر در خصوص موانع و مشکلات و اتخاذ 
همین  قالب  در  آنها  حل  برای  اصولی  راهکارهای 

جلسات صورت می گیرد.
را برای مقابله با  ابتدا تمرکز خود  عمرانی گفت: در 
قاچاق سازمان یافته و کلان گذاشته ایم چراکه این 

امر بر روی تولید تاثیر به سزایی دارد.
کولبری  همانند  خرد  قاچاق  با  رابطه  در  افزود:  وی 
نیز علاوه بر مبارزه درصدد یافتن راهکارهای اساسی 
هستیم که جایگزین های مناسبی برای افرادی که در 

این حوزه فعالیت دارند، پیدا و معرفی کنیم.
معاون قضایی دادستان کل کشور گفت: استان البرز 
از استان های بسیار موفق کشور در راستای حمایت از 
تولید و مقابله با قاچاق کالا و ارز است و در این رابطه 

جزو سه استان اول کشور است.
و  تولیدی  ۳۵۰۰واحد  از  بیش  با  البرز  افزود:  وی 
صنعتی، بسیار فعال است و وفاق و همدلی و تعامل 
هر سه قوه در این استان مثال زدنی و بی نظیر است 
و به واقع تبلور اتحاد و انسجام را می تواند در البرز 

مشاهده کرد.
عمرانی گفت: امروز طی همین تعامل بین قوه مجریه 
و قضائیه در البرز توانستیم یک واحد تولیدی بزرگ 

که در باتلاقی از مشکلات غرق بود را نجات دهیم تا 
۲۰۰نیروی کار دوباره فعالیت خود را آغاز کنند.

وی افزود: ما پایتخت نشینان یک عذرخواهی دائمی 
به مردم البرز بدهکار هستیم چراکه سرریز بسیاری 
این اساس  بر  البرز است  از مشکلات تهران متوجه 
توجه ویژه ای برای حل مشکلات این استان خواهیم 

داشت.

البرز در مقابله با قاچاق کالا و ارز موفق عمل کرده است

با  این جلسه  در  البرز هم  استاندار  عزیزاله شهبازی 
اشاره به البرز میزبان کارگروه بند »چ« نظارت بر مبارزه 
با قاچاق کالا و ارز بود، افزود: طبق گزارش اعضای 
کارگروه استانی و ملی، پرونده ها به جد در جریان 

است و مورد بررسی قرار می گیرد.
وی ادامه داد: واحدهای تولیدی بزرگی در البرز مستقر 
هستند و بزرگترین فرودگاه کارگو کشور در این استان 
پرونده های  تعداد  امر  این  علیرغم  و  دارد  فعالیت 
قاچاق کالا و ارز البرز زیاد نیست و این نشان از نظارت 

جدی به روند امور دارد.

و  انتظامی  و  نظامی  نیروهای  گفت:  شهبازی 
دستگاه های امنیتی پای کار هستند و همت، تعامل 
و هم افزایی حاکم بین مسئولان قوا در استان، سبب 
ساز مقابله مجدانه با قاچاق کالا و ارز شده و آمار این 

استان از متوسط کشوری بالاتر نیست.
وی افزود: قاچاق کالا و ارز سمی مهلک برای اقتصاد 
کشور و تولید است که به تبع رشد این پدیده شوم 

اشتغال و تولید کاهش می یابد.
راهبردهای حکیمانه  و  فرامین  البرز گفت:  استاندار 
مردم منجر  تبعیت  و  و همت  رهبری  مقام معظم 
زیادی  حدود  تا  کشور  در  مقاومتی  اقتصاد  که  شد 

اعمال شود.
وی افزود: تخلفاتی که ممکن بود از روزنه ها و مبادی 
به طور کلی  واردات صورت گیرد  و  رسمی صادرات 
مسدود شد و در راستای سایر مبادی نیز وارد عمل 

شده ایم.
شهبازی گفت: تعداد اندکی پرونده قاچاق کالا و ارز 
در البرز وجود دارد که مسئولان مربوطه در این رابطه 

اقدامات لازم را در دستور کار دارند.

»معاون دادستان کشور«:

به دنبال راهکار اساسی برای جایگزینی کولبری هستیم
عید آمد و یار من چغندر 

پخته می خواهد
آمد؛  نوروز  عید  آمد،  عید  باز 
استكبار  همه  اگر  كه  عیدی 
جهانی جمع شوند و دستشون 
از آستین تشویش گران اذهان 
عمومی بیرون بیاد و بخوان 
كنند،  كمرنگ  را  عید  این 

نمیدونم چرا نمیتونن!
شاید برای اینكه این عید ریشه 
در طبیعت و فرهنگ و ملیت و تمدن كهن ما ایرانی ها دارد. 
ریشه در زنده شدن طبیعت و زنده شدن دل آدم ها دارد و به 
نوعی عید نوروز جزء جدایی ناپذیر دل و روح و روان ما و حتی 

همسایگان ما ایرانی ها است.
ولی این روزها مردم كشورم را آماده استقبال از نوروز نمی بینم، 
مردمان  و  ممالک  فارسی  همه  قرن هاست  كه  نوروزی 
فارسی زبان هر جای دنیا آن را ارج  می نهند و خانه می تكانند تا 
خانه دل را تكانده باشند. یادش به خیر: بوی عیدی، بوی توپ، 

بوی كاغذ رنگی !! 
ولی همه این دلخوشی های مردمم را ربودند دزدانی كه جیب 
ملت را زدند تا جیب های گشاد خود را پركنند و هر روز بر تاج 
و تخت و تملك خود بیفزایند. سفره هفت سین خانوارهای شاد 
و شكوهمند ایرانی را از سكه تهی و از سكته پر كردند تا به 
جای »سیر« هفت سین »گرسنه » بگذارند و جای »سیب« 
سلامتی كووید بیست انگلیسی را جای دهند و دلمان لك بزند 
برای روزهایی كه  نهایت تقاضای یار چغندرپخته ای بود كه با 
ضمیری آرام می خوردیم و معده بازیگوش همین چغندرپخته 
را به جای گوشت گوسفندی درجه یك می پذیرفت و در باغچه 
خانمان یونجه امید می کاشتیم و زعفران زندگی برمی داشتیم  

چون آن روزها حقمان آن بود و این روزها حقمان این!!
چون لایق »اینیم!«

۱۱ هزارتن چای ایرانی به 
۲۶کشور صادر شد

رئیس سازمان چای کشور گفت: در ۱۰ماهه نخست امسال 
۱۱هزار و ۴۰۰تن چای به ارزش ۱۱.۱میلیون دلار به ۲۶کشور 
دنیا صادر شد. حبیب جهانساز  اظهارکرد: در سال های اخیر شاهد 
استقبال مردم از مصرف چای داخلی به دلیل عدم استفاده از 
سموم شیمیایی بودیم. رئیس سازمان چای کشور ابرازکرد: با 
توجه به میزان تولید که حدود 30هزار تن است مقدار زیادی از 

چای تولید شده مرغوب در داخل کشور مصرف می شود.
جهانساز با بیان اینکه هدف ما سهم بیشتر بازار داخلی است 
عنوان داشت: امسال در 10ماهه اخیر حدود 11هزار و 400تن 

چای به ارزش 11.1میلیون دلار به 26 کشور صادر شده است.
وی درباره تسهیلات ارائه شده، گفت: باتوجه به سرمایه صندوق 
حمایت از توسعه چای امسال 2نوع تسهیلات جاری و سرمایه ای 

در اختیار چایکاران و کارخانجات چایسازی قرار گرفت.
 جهانساز خاطرنشان کرد: این تسهیلات هکتاری 3 میلیون 
و  نهاده های کشاورزی  )برای خرید  تسهیلات جاری  تومان 
نگهداری باغ( و تسهیلات سرمایه ای نیز برای انواع هرس و 

احیاء باغ در اختیار آنان قرار گرفت. 
افزایش  در صورت  کرد:  تصریح  رئیس سازمان چای کشور 
سرمایه صندوق که سازمان نیز پیگیر این موضوع است برای 

سال آینده این مبالغ نیز بیشتر می شود.
وی درباره نرخ خرید تضمینی برگ سبز چای گفت: قیمت 
تضمینی را شورای اقتصاد باتوجه به نرخ تورم و آیتم هایی 
دیگر مشخص می کند؛ خرید تضمینی و قیمت مصوب آن برای 

حمایت از چایکاران است.
برنامه ریزی های  گذشته  سال  در  کرد:  خاطرنشان  جهانساز   
کارشناسی شده و همچنین عدم تخصیص ارز دولتی برای 

واردات سبب شد تا قیمت چای خارجی افزایش یابد.

تلنگر

کوتاه از استان ها

سعید  شفیعیان

 نویسنده

بی عدالتی پرداخت مالیات لغو شد؛

بازگشت درآمد مالیاتی واحدهای تولیدی و خدماتی به البرز 
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جامعه
جناب آقای دکتر رضا عباس زاده

انتخاب به موقع و شایستۀ حضرتعالی در هیات مدیره خانه مطبوعات کشور که حکایت از 
توانمندی بالقوه شما دارد را به جامعۀ مطبوعات کشور تبریک عرض نموده  و موفقیت 

شما در سطح کشور را همچون »استان البرز« آرزومندیم
مدیرمسئول و تحریریۀ »دنیای هوادار«

فرمانده انتظامی البرز اعلام کرد که با تلاش موران 
نیروی انتظامی بیش از پنج میلیون عدد داروی 
قاچاق در شهرستان فردیس این استان کشف و 

ضبط شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا؛ سردار 
عباسعلی محمدیان روز گذشته با اعلام این خبر 
اظهار داشت: در پی دریافت گزارش هایی مبنی بر 
نگهداری مقادیر زیادی داروی قاچاق در یک انبار، 
بررسی موضوع در دستور کار پلیس شهرستان 

فردیس قرار گرفت.
از  اطمینان  از  پس  ماموران  کرد:  اضافه  وی 
صحت موضوع با هماهنگی مقام قضایی این 
مقدار داروها را که در یک انبار انباشت شده بود 

را  کشف کردند.
محمدیان گفت: ۲ نفر در این زمینه دستگیر و  
براساس برآورد کارشناسان، ارزش تقریبی داروهای 
کشف شده ۱۰ میلیارد ریال تخمین زده شده است.

وی افزود: متهمان دستگیر شده به همراه داروهای  
قاچاق تحویل اداره تعزیرات حکومتی استان البرز شدند.
فرمانده انتظامی استان البرز با اشاره به همکاری 
مردم با پلیس برای تامین امنیت، خاطرنشان کرد:  
مردم استان در صورت اطلاع از انباشت هرگونه 
کالای قاچاق، بلافاصله موضوع را از طریق مرکز 

فوریت های پلیسی ۱۱۰ به ماموران اطلاع دهند.
امسال حدود چهارهزار میلیارد ریال انواع کالای 
قاچاق و احتکار شده در استان البرز کشف شده 

است.

دبیر ستاد پیشگیری و رسیدگی به جرایم و تخلفات 
با هدف  البرز در نشستی که  استان  انتخاباتی 
هماهنگی و هم افزایی بین دستگاه های مسؤول 
در برگزاری انتخابات تشکیل شد گفت: شرایط برای 
برگزاری انتخابات سالم و پرشور در البرز مهیاست و 
استان البرز برای اجرای این رویداد مهم سیاسی، در 

وضعیت مطلوبی قرار دارد.
جعفر داراب خانی معاون قضایی، اجتماعی و 
پیشگیری از وقوع جرم دادگستری البرز در نشست 
ستاد پیشگیری و رسیدگی به جرایم و تخلفات 
انتخاباتی استان البرز که با ریاست رئیس کل 
دادگستری استان و با حضور سایر اعضاء ستاد 
به میزبانی دادگستری البرز برگزار شد، ضمن ارائه 
گزارشی از اهم اقدامات انجام شده در ستاد مذکور، 
اظهار کرد: در سال 1400، سیزدهمین دوره انتخابات 
انتخابات  دوره  ششمین  و  جمهوری  ریاست 

شوراهای اسلامی شهر و روستا را در پیش داریم.
دبیر ستاد پیشگیری و رسیدگی به جرایم و تخلفات 
انتخاباتی استان البرز خاطر نشان کرد: انتخابات آتی 
متأثر از بیماری کروناست و به همین دلیل برای 
پرهیز از شیوع بیماری و تضمین سلامت مردم، 

تمام ضوابط ستاد ملی و استانی مبارزه با کرونا در 
شعب اخذ رای بایستی رعایت گردد.

این مقام قضایی خاطرنشان کرد: با توجه به بندهای 
مکرر در بخشنامه ریاست قوه قضائیه و توصیه 
های رئیس کل دادگستری استان در راه اندازی 
ستادهای شهرستانی، مقرر گردید تا رؤسای حوزه 
های قضایی استان نسبت به تشکیل ستادهای 
شهرستانی با عضویت دستگاه های متناظر در 
به  را  برگزاری جلسات  نتایج  و  اقدام  بخشنامه 
این دبیرخانه ارسال نمایند. داراب خانی در بخش 
دیگری از سخنان خود، به اهمیت فضای مجازی 
در برگزاری انتخابات سالم و پرشور پرداخت و گفت: 
به منظور پیش بینی، پیشگیری و مقابله با هرگونه 
جرایم احتمالی در فضای مجازی، این فضا به دقت 
توسط دستگاه های انتظامی، امنیتی و قضایی 
استان رصد و پایش می شود و لازم است فعالان 
فضای مجازی در تهیه، تدوین و انتشار مطالب، 

دقت نظر لازم را داشته باشند.
در ادامه نمایندگان دستگاه های عضو، به تشریح 
آتی  انتخابات  در  خود  متبوع  حوزة  اقدامات 

پرداختند.

هجده روز قبل از شهادت صدایت را روی نوار کاست ضبط کرده بودی 
و گفته بودی که اگر شهید شدی از جنازه ات عکس نگیریم و هزینه آن 
را برای جبهه خرج کنیم و خواسته بودی تو را در کنار شهید نصرالله 

پالیزدار به خاک بسپاریم...
هنوز هم رَد گرمای آغوشت و آن قد و بالا را در آینه ماشین خاطره 
پادگان  از  گذر  بار  هر  با  که  است  بی شماری  سال های  و  می کنم 
ولیعصر)عج( نقش تصویر و آن جمله »اولین کسی که وارد بهشت 
می شود، شهید است« از ذهنم می گذرد و هر بار انگار در سال ۶۵ قدم 

می گذارم و روزهای بهمن را ورق می زنم تا به چهاردم اسفند برسم...
من همان برادری هستم که آب و قرآن میان دستان مادر و آن سال های 
فراق نبودنت را در خطوط عمیق پیشانی و در تار و پود گیسوان مادری 

شمردم که شش سال است میهمان تو شده است.
من همان برادری هستم که آن خداحافظی آخر و چشمانی که به 

سمت شهادت می دوید را در ذهنم نگین کرده ام...
و امروز بعد سی  و چهار سال صدای معصومانه ات را از دلِ کاست رنگ 
پریده بیرون کشیدم و طنین مهربانی ات را در اعماق سینه نشاندم و 

آن موج مهربانی را در دل دنیای مجازی و کاغذی به یادگار رساندم.
صدای به یادگار مانده  از آرزویی خبر می داد. گفته بودی که در کنار شهید 
نصرالله پالیزدار به خانه ابدی ات سپرده شوی و من امروز، بعد از سی  
و چهار بهارِ بدون تو، روایت شهادتت را با خاطره ای از عباس پالیزدار به 

جان کاغذ می نشانم...
یک شب قبل از حرکت از قرارگاه کوثر به سمت خط مقدم )شلمچه( و 

سه راه شهادت، کنار من و مجید و مصطفی خرامی نشسته بود.
مجید مرادی خواب دیده بود که همه جا به رنگ سرخ در آمده است. تو 
هم از خوابی مگو گفتی، آن شب بوسه بر قرآن را بدرقه راهمان کردیم و 

دل به دل آرزوهایمان سپردیم.
کمی مانده به خط مقدم، سنگری را جان پناه کردیم و چمباتمه منتظر 
ماندیم. سنگر از رفت وآمد های رزمندگان به باتلاقی می ماند، من و تو 
و مصطفی از فرط سرما گرمای آغوش یکدیگر را مامن کردیم. نه امکان 
ایستادن بود و نه امکان نشستن. پاهایمان را قسم دادیم که سختی را 

به جان بخرد و سرما را نفرین کردیم که به جانمان ننشیند.
آفتاب هنوز در آسمان جان نگرفته بود که فرمان حرکت آمد. انگار 

حرکت در مسیر دریاچه ماهی، حرکت در مسیر آرزوهایمان بود.
حتی بمب  های شیمیایی هم، در دلمان هراس نمی انداحت. ماسک ها 
را سپر کردیم و پای پیاده به خط زدیم. انگار غربت گردان علی اصغر)ع( 
غربت کاروان عاشورا را داشت. با مشقت و با توسل به نام صاحبش 

خود را در دل بعثی ها انداخته بودیم.

تانک ها به تعداد نفرات ما بود و قطار کشان قناسه ها و تک تیراندازها 
روبرویمان صف کشیده بودند. تیربارچی ها هم، ناجوانمردانه چشم هایشان 

را تیز کرده بودند و خمپاره های شصت مانند رگبار بهار می بارید...
غول های آهنی که رسیدند؛ نبرد گوشت و آهن آغاز شد. دستان ما 
خالی بود و تنها سلاح مان همان کلاش و آرپی جی و کوله مهمات بود.  
باید بگویم دستان تازه جوان شده  ی تو به آرپی جی جان می داد و انگار 

شکار تانک ها با پوست و خونت عجین شده بود.
بعد از این که آرپی جی مصطفی به غول های آهنی و نامردانش نخورد 
و قناسه به جای قلبش در دستش فرود آمد و او را به زمین انداخت، 
جسارت کردی و با تقوایی که  در قلب و چشمانت موج  می زد،توسل کردی 

و دستت را به آرپی جی رساندی.
تیرهای نامردان به رگبار می بارید اما نجوای الله اکبر قدرت را در جانمان 
دو چندان می کرد. نمی دانم چه شد. وقتی به خود آمدم تنها برای 
حمایت از تو، اندک توانی داشتم. من در خون غلت می زدم و تو با 

آرپی جی غول های آهنی را شکار می کردی. عجب شکارچی خوبی...
در کسری از ثانیه اتفاق افتاد. به قول قدیمی ترها به یک چشم بر هم 
زدن. من در خون جان  می کندم و تو در مسیر آسمان سفر می کردی. 

عجب لحظه ی عجیب و غریبی...
قناسه در پهلویت جا خوش کرده بود. انگار خواب مجید مرادی به تعبیر 
نشسته و دریای شلمچه با حماسه رزمندگان لشکر ۱۰ سیدالشهدا، به 

سرخی نشسته بود...
سی و چهار زمستان است که شمع های میلادت، در انتظار خاموش 
شدن مانده اند و سال های زیادی است که زمستان را بی تو بهار کرده ایم 
و اسفند برایمان بوی شهادت گرفته است. بی شک شکارچیانی همانند 
تو غول های آهنی را در آتش به خاک نشاندند تا دست ناجوانمردان از 

جانِ این خطه و بوم دور شود.
در سی وچهارمین سالروز عروج آسمانی شهید مهدی تیموری، خاطره 
لحظه شهادت این شهید بسیجی در لشکر ۱۰ سیدالشهدا را مرور کردیم.
این شهید معزز متولد ۱۳ مهر ۱۳۴۷ و ساکن شهرک ولیعصر تهران است 

که ۱۴ اسفند ۱۳۶۵ در سن هجده سالگی به فیض شهادت نائل آمد.
شهید تیموری از اعضای فعال بسیج مسجد امام هادی در منطقه ۱۸ 
تهران و از دوستان شهیدان نصرالله پالیزدار، حسن گوردزی. علیرضا 
انصاری ،رحمت االه و اسدالله بهرامی و علیرضا اکرمیه، موسوی زاده و 

دیگر شهدای معزز است.
یادش گرامی...

سردار »عباسعلی محمدیان« خبر داد:

کشف پنج میلیون عدد داروی
 قاچاق در فردیس

»دبیر ستاد پیشگیری و رسیدگی به جرایم و تخلفات انتخاباتی 
استان البرز«:

شرایط برای برگزاری انتخابات سالم 
و پرشور در البرز مهیاست

در سی وچهارمین  سالروز عروج آسمانی شهید بسیجی »مهدی تیموری«؛

اسفند بوی شهادت می دهد
سفارش ها را در گوش نوار کاست نجوا کردی تا صدایت در این عالم ماندگار شود

در شهر داستان جلد

لیلا سلیمانی جدیدی

 نویسنده

هنوز هم ردَ گرمای آغوشت و آن قد و بالا را در آینه ماشین 
خاطره می کنم و سال های بی شماری است که با هر بار گذر 
از پادگان ولیعصر)عج( نقش تصویر و آن جمله »اولین کسی 
که وارد بهشت می شود، شهید است« از ذهنم می گذرد و 
هر بار انگار در سال ۶۵ قدم می گذارم و روزهای بهمن را 

ورق می زنم تا به چهاردم اسفند برسم...
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شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

آلبوم پست راک شبح هنری Artistic Ghost اثری از پروژه موسیقی ارودیت 
استونر Erudite Stoner است. متیوس نوائیس Matheus Novaes این پروژه را 
از سال ۲۰۱۵ آغاز کرد و اثر اولش که هم نام پروژه است را در همین سال منتشر 
کرد. آلبوم اول او، به تک نوازی گیتار آکوستیک اختصاص داشت که در موسیقی 
پست راک کمتر مورد استفاده است، اما او با فضاسازی شگفت انگیز توانسته 
بود اثری ارائه دهد که به خوبی نبود سازهای دیگر و عدم استفاده از افکت های 
موسیقی الکترونیک را جبران کند. آلبوم Artistic Ghost اثری در ادامه آلبوم قبل 
است و فضای گرم و پرانرژی آلبوم اول و بداهه نوازی شنیدنی آن را به همراه 
دارد. این آلبوم تجربه کاملا متفاوتی از یک اثر در سبک پست راک است که 
شنیدن هنرنمایی این هنرمند برزیلی با گیتار آکوستیک با حضور حداقلی دیگر 
سازها، قطعا می توان هر علاقه مند این سبک و در مقیاس بزرگ تر علاقه مندان 

دیگر سبک ها را نیز راضی کند.
متیوس نوائیس تا به امروز ۲ آلبوم تحت عنوان Erudite Stoner منتشر کرده 
است. موسیقی این پروژه انتزاعی و پراحساس است و تاثیر زیادی از سازهای 
آکوستیک گرفته است. ساز اصلی نوائیس یک گیتار کلاسیک است و فضای 
کلی موسیقی او ملودیک و درون گرا است و نزدیک زیادی به سبک های پست 

راک و شوگیز دارد.

Artistic Ghost
::    ارودیت استونر   ::  

خلاصه داستان: فیلم داستان زندگی »میشل برگ« که متوجه می شود که 
عشق قدیم اش هانا، به جرم جنایات جنگی و عضویت در حزب نازی آلمان 
در دادگاه کیفری در حال محاکمه است و این مسأله زندگی او را تحت تأثیر 

قرار می دهد
»کتاب خوان« درامی ست غم انگیز با کارگردانی محکم و داستانی پر از درد با 
بازی های شوکه کننده و موسیقی متنی دلخراش. کتاب خوان همان کاری 
را با شما می کند که سال گذشته »تاوان« کرده بود. داستانی چند پاره ولی 
کاملا سر راست بر خلاف تاوان ولی مانند آن با پایان بندی درگیر کننده که با 
استادی تمام روایت می شود. اما بارزترین مشخصه ی فیلم بازی فوق العادهۀ 
اوج خود  روزهای  به  دوباره  که  بازیگر ۳۴ساله ای  است.  وینسلت«  »کیت 
برگشته است اما بسیار قوی تر از بار قبل. شاید بازی کردن در »تایتانیک« 
برای او و »لئونارد دیکاپریو« کار اشتباهی بود. هر دوشان یک شبه تبدیل 
به ستاره شدند و درست بعد از غرق شدن هیاهوی تایتانیک در اقیانوس 
پرتلاطم هالییود آنها هم غرق شدند. ولی هر دویشان تلاش کردند و انتظار 
زیادی کشیدند تا اینکه امروز بازگشتی به مراتب قوی تر و درخشان تر از بار 
قبل دارند. در این بین دیکاپریو با تبدیل شدن به نور چشمی -اسکورسیزی- 

تلاش به مراتب کمتری در بالا آمدن از نردبان ترقی انجام داده است و ...

The Reader - کتاب خوان
::   استیفن دالدری  ::

»ماه پنهان است« رمانی کوتاه از نویسنده مشهور امریکایی، جان اشتاین بک 
است. این اثر در مورد جنگ جهانی دوم نوشته شده و در مورد افزایش فاشیسم 
ترین کتاب های  پرخواننده  از  زمانی یکی  اثر  این  اروپا هشدار می دهد.  در 
زیرزمینی اروپا بود و هزاران نسخه از آن پنهانی در فرانسه، آلمان، هلند و 
کشورهای دیگر اروپایی منتشر می شد و نقش مهمی در تقویت روحیه مردم 
داشت. شهر کوچکی در اروپا اشغال می شود اما مکان آن مشخص نیست. 
نیروهای مهاجم با برنامه ریزی دقیق و حساب شده و با کمک یک جاسوس 
بدون خونریزی شهر را فتح می کنند. شهری با مردمی که سال ها نه جنگ را 
می شناختند و نه کسی بهشان حمله کرده بود. خلق و خوی این مردم به قدری 
آرام است که اشغالگران تصمیم می گیرند بعد از جنگ برای زندگی به آنجا نقل 
مکان کنند. فرمانده اشغالگران از شهردار شهر می خواهد بدون جنگ و خونریزی 
از مردم درخواست کند که به استخراج زغال سنگ بپردازند اما شهردار که 
محبوب مردم است و خود را همپایه آنها می داند می گوید مردم آزادند هرکاری 
که دوست دارند انجام دهند. در این میان برخورد یک نیروی مهاجم با مردی 
در معدن منجر به قتل او می شود و این موضوع شهر را بهم می ریزد. براساس 
رمان »ماه پنهان است« فیلمی هم در سال۱۹۴۳ ساخته شده است که دیدن 

آن لذت بخش است اما پیشنهاد می کنیم ابتدا کتاب را بخوانید.

ماه پنهان است -  جان اشتاین بک
::  ترجمه: شهرزاد بیات موحد ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »محمد اسدی«فرهنگی
 - هنرپیشه فقید سینما، تئاتر و تلویزیون - را گرامی می دارد

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

فساد و تباهی و ابتذال و انحراف، سراپای فرهنگ و 
بر  در  را  و...  تلویزیون، موسیقی  ویژه سینما،  به  هنر 
بیت  غارت  به  همچنان  اشتباهی  نامدیران  و  گرفته 
المال و تداوم باندبازی ها، تخریب فرهنگ و هنر و 

نابودی دستاوردهای هنری کشور، مشغول اند، آن وقت 
درعرصه فرهنگ و سینما و سیما، به ندرت از کسی صدا 
در می آید! جالب آنکه به جای هنرمندان، این صدای 
بلند منقدان مستقل و متعهد است که در برابر فسادها 
و کجروی ها بلند است واغلب اهالی هنر که مدعی 
پیشاهنگی فرهنگ هستند، در خواب اند و فریاد که 
هیچ حتی صدایشان شنیده نمی شود. این انفعال از 
چهار حالت خارج نیست که نتیجه اش سکوت در مقابل 
فساد و ظلم و همصدایی با تخریبگران هنر و فرهنگ 

ایران است. 
یک: جماعتی می گویند: ما با کسی جنگ نداریم، ما را 
بسازند تا کارمان راه بیفتد، هرکه هرکار می خواهد بکند! 

اینان سازشکار و کاسب اند! 
دو: دسته محافظه کارها که از ترس آجر شدن نانشان، 
جیک هم نمی زنند و ملتمسانه چشم به جیب مملو 

شده از پول مردم نامدیران دارند. 
سه: هنرمندنماهای حزبی و سیاسی که هم از آنجا می 

خورند و هم اینجا و استاد نفاق و تملق اند! 
چهار: ذلت و تسلیم پذیران که گاه از فراز بام و پشت 
حجاب شعارمی دهند، این ها ناراستان هستند. با این 
اوصاف، آیا جای امید برای بهینه شدن و اصلاح هنر و 
فرهنگ و سامان یابی امور کاری و زندگی هنرمندان 
می ماند؟ راستی کسی می داند واژه های وجدان، عزت، 

شرافت و عدالت، چند حرف اند؟

الجزیره در گزارشی با تمرکز بر نتایج یک تحقیق درباره سریال 
های نتفلیکس، به این واقعیت پرداخته است که »سریال 
های بزرگ ترین سامانه پخش »آنلاین« فیلم و سریال در 
جهان، در ظاهر به حضور زنان در صحنه توجه زیادی نشان 
می دهند، این در حالی است که کمبود فرصت برای سازندگان 
رنگین پوست و بی توجهی به افراد با نیازهای ویژه در فیلم و 

سریال های این شبکه جهانی دیده می شود«.
نتفلیکس به تازگی از اولین تحقیق جامع خود درباره محتوای 

تولیداتش رونمایی کرده است.
الجزیره با نگاهی به این تحقیق نوشته است: بررسی های تیم 
تحقیقاتی نشان می دهد که قهرمانان بیش از ۵۰ درصد از فیلم 
و سریال های نتفلیکس زنان بوده اند؛ این امر نشان دهنده آن 
است که سرویس پخش نتفلیکس به برابری جنسیتی در 

نمایش فیلم و سریال رسیده است.
قصه ها،  ملیت ها،  شخصیت ها،  ترکیب  مطالعه  این  در 
نویسندگان و کارگردانان  ۱۲۶ فیلم و ۱۸۰سریال پخش شده 
از این شبکه در سال های ۲۰۱۸ و ۲۰۱۹ بررسی شده است؛ 
همچنین بررسی نفش زنان در ۱۰۰فیلمی که بیشترین تماشاگر 

را داشته اند، جزو محورهای اصلی این تحقیق بوده است.
طبق داده های به دست آمده از این تحقیق، زنان ۵۲درصد 
از کل تولیدات نتفلیکس را رهبری کرده  و در ۴۱ درصد از 
فیلم هایی که بیشترین موفقیت را کسب کرده اند مشارکت 

داشته اند.
همچنین زنان بیش از ۲۳درصد از فیلم های داستانی را 
کارگردانی کرده اند و این رقم در مقایسه با ساخت فیلم ها در 
هالیوود توسط زنان که حدود ۷درصد بوده است، پیشرفت 

چشمگیری به حساب می آید.
زنان در ۲۵.۲ درصد از تولیدات نتفلیکس به عنوان نویسنده 
و در ۲۹درصد از تولیدات به عنوان تهیه کننده حضور داشته اند 
که این میزان به طور کلی در صنعت سرگرمی آمریکا به ترتیب 

۱۶.۷ و ۱۹درصد است.
با این وجود تحقیقات نشان داده است که زنان رنگین پوست 
در مقایسه با همتایان سفیدپوستشان ۶۶.۲درصد کمتر فرصت 

دیده شدن داشته اند.
در ادامه این گزارش اشاره شده است که افراد با نیازهای ویژه 
۲۷درصد از جمعیت آمریکا را تشکیل می دهند؛ این در حالی 
است که سهم آن ها در فیلم ها ۱۱.۹درصد و در سریال ها تنها 

یک درصد است.
رنگین  ۹.۲درصد  نتفلیکس  اصلی  فیلم های  کارگردانان 
از  ۱.۵درصد  آسیایی،  درصد   ۳.۱ ۳زن(،  و  )۹مرد  پوست 
خاورمیانه و شمال آفریقا و یک نفر لاتین زبان بوده اند. در 
میان کارگردانان سریال ها نیز ۶.۵ درصد رنگین پوست، ۲.۶ 
لاتین زبان، ۱.۵درصد آسیایی و ۱.۹درصد از خاورمیانه و 

شمال آفریقا بوده اند.

هنرمندان فریاد نمی زنند!
دریچه

رسانه

جهان سینما

پروژه های برادران کوئن و سودربرگ در فهرست 
دریافت سوبسید 

اسامی  کالیفرنیا  فیلم  کمیسیون 
آخرین گروه از دریافت کنندگان اعتبار 
اعلام  را  ایالت  این  فیلم  مالیاتی 
کرد. در این فهرست از برادران کوئن 
تا استیون سودربرگ، ریس ویترسپون و 

جیسون بیتمن جای دارند.

گلدن گلوب ۲۰۲۱ کمترین میزان تماشاگر
 را داشت

در حالی که دیروز هفتادو هشتمین دوره 
مراسم اهدای جوایز گلدن گلوب برگزار شد، 
این مراسم کمترین میزان مخاطب را جذب 

کرد.

»پشت پنجره ها« از جشنواره »بلویت« آمریکا 
جایزه گرفت

فیلم کوتاه »پشت پنجره ها« به کارگردانی 
 power of the« مهدی ایروانی برنده جایزه

film« جشنواره بلویت آمریکا شد.

حضور »یک محکوم به مرگ گریخته است«
 در جشنواره  انگلیسی

فیلم کوتاه »یک محکوم به مرگ گریخته 
است« ساخته علی عامری مهابادی به بخش 
 Lift-Off مسابقه فیلم سازان اول در جشنواره

لندن راه یافت.

»چرا سوریه؟« به خانه ها رسید
»چرا  مستند  اینترنتی  عرضه  با  همزمان 
سوریه؟« به نویسندگی و کارگردانی وحید 
فراهانی در پلتفرم های اینترنتی، از پوستر این 

اثر رونمایی شد.

جبار آذین

  نویسنده و منتقد

سریال های نتفلیکس زیر ذره بین آمار؛

جای خالی رنگین پوستان و توجه ویژه به زنان
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ورزشی »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »ایرج قلیچ خانی« 

- پیشکسوت فقید فوتبال - را گرامی می دارد

آقای نصرت اله حسین خانی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است سند 
مالکیت ششدانگ یک دستگاه آپارتمان مسکونی به مساحت 86/62 متر مربع قطعه ۴ تفکیکی واقع 
در طبقه ۲ سمت جنوب به شماره ۱۱۹۴۴ فرعی ۱۶۸ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۲۰۱۱ فرعی از 
اصلی مذکور جزء حوزه ثبتی شهرستان کرج به شماره چاپی ۸۶۹۴۲۷ مورد ثبت صفحه ۸۵ جلد ۳۴۷۴ 
املاک به نام مشار اليه صادر و تسلیم گردیده است به علت سهل انگاری مفقود گردیده و تقاضای صدور 
سند مالکیت المثنی نموده است لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آیین نامه قانون 
ثبت در یک نوبت آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله 
نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرراعتراضی 
واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی 

تسلیم خواهد شد.  99/773ف
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج - از طرف الهه عزیزی

آقای نصرت اله حسین خانی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت 
ششدانگ یک دستگاه آپارتمان طبقه دوم سمت شمالی به مساحت 81/59 متر مربع که مقدار 3/09 متر مربع آن تراس 
مسقف است. قطعه ۳ تفکیکی به شماره باقیمانده ۲۰۱۱فرعی از ۱۶۸ اصلی مفروز از پلاک ۲۰۱۱ فرعی از اصلی مذکور 
واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج به شماره چاپی ۸۶۹۴۹۴ مورد ثبت ۱۴۲۷۵ صفحه ۱۴۹ جلد 132/3 بنام 
مشارليه مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به 
ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا 
انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند 
مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا 
در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. ضمنا چون 
پلاک باقیمانده میباشد در اجرای قانون استاندار سازی پلاک باقیمانده 168/2011 به به پلاک 168/21071 )فرعی جدید( 

توسط بایگان مربوطه تغییر پیدا کرده است. 99/771ف
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج - از طرف حسین رضا نوری شاد

آگهی فقدان سند مالکیتآگهی فقدان سند مالکیت

داستان فرهاد و استقلال تمامی ندارد. رابطه ی آن ها، به 
شمایل دیگری از رابطه ی On-Off راس و ریچل »فرندز« 
می ماند که همه می دانیم هر چه هم پیش آید، در نهایت 
به هم باز خواهند گشت. عاشق و معشوق از هم جداشدنی 
نیستند و تحت لوای چنین قانونی، فرهاد برای چندمین 
بار به خانه اش بازگشته است. هر قدر هم از رفتن ها و 
قهر کردن های گاه و بیگاهش - که بعضا تبعات سنگینی 
برای باشگاه و هوادار داشته - دلگیر باشیم، باز هم تماشای 
یک کلیپ از دلبری هایش در دوران بازی و پس از آن 
کنار زمین، باعث می شود که از انتخاب او بهعنوان سرمربی 
جدید خشنود باشیم. فرهاد این بار استقلالِ بحران زده ای را 
از فکری تحویل می گیرد که برخلاف دفعه ی قبل، خوب 
هم بازی نمی کند. در نیم فصل دوم فصل پیش، هر بار 
که تیم تحت هدایت فرهاد خوب بازی می کرد و نتیجه 
می گرفت، هرزنویس ها شروع می کردند به ربط دادن آن به 
تیم استراماچونی و تاثیرات حضور او در تیم. این بار اما 
عیار مجیدی مشخص می شود و شخصا امید دارم تا بتواند 
با جسارتی که در دوران بازی از او سراغ داشتیم، کشتی 

بحران زده ی استقلال را به هدف خود برساند.
پست  برای  گزینه  چندین  نام  فرهاد،  امضای  از  پیش 
سرمربیگری استقلال مطرح شده بود. از نکونام و امیرخان 
گرفته تا ساکت الهامی که ابتدا آن را شوخی فرض کردیم 
و سپس مشخص شد هیأت مدیره بی درایت تر یا شاید هم 
بله قربان گو تر از این حرف ها هستند و واقعا به سراغ مربی 
درجه چندمی همچون الهامی رفته اند. بین این گزینه های 
مطرح شده، انتخاب فرهاد چندین مزیت منحصربه فرد 
داشت. نخست آنکه فرهاد بین بازیکنانِ فعلی استقلال 
محبوبیت زیادی دارد. اکثر این بازیکنان جزو نسلی هستند 
که اگر استقلالی بوده باشند، در دوران نوجوانی دلبری های 
او با لباس مقدس هفت را در محوطه ی جریمه ی حریفان 
استقلال مشاهده کرده اند و با شادی پس از گل منحصر 
به فردش اشک ریخته اند. دوم آن که اسکلت تیم فعلی 
را تقریبا همان بازیکنان فصل گذشته شکل داده اند و به 
همین دلیل فرهاد به خوبی با فضای تیم آشناست. هر 
مربی دیگری می آمد، چندین هفته زمان برای هماهنگ 
شدن با فضای تیم نیاز داشت و نیم فصل به طور کلی از 
دست می رفت، هر چند الان هم امید چندانی به بازگشت 
بین هواداران وجود ندارد. سوم و از همه  مهم تر آنکه تیم 
فرهاد در فصل قبل خوب فوتبال بازی می کرد. حتی در 

بازی هایی که استقلال نتیجه نمی گرفت، در موقعیت سازی 
و بازی مالکانه و تحت فشار قرار دادن حریف، حرف های 
صفت هایی  همان  این ها  و  داشت  گفتن  برای  زیادی 

هستند که تیم فکری از عدم وجود آن ها ضربه خورد.
حال بحث مهم تر این است که هواداران نسبت به فرهاد 
چه مسئولیتی دارند و بالعکس فرهاد نسبت به عاشقان 
استقلال چه وظیفه ای دارد. بر خلاف چیزی که در این دو 
روز در فضای مجازی زیاد دیده می شود، اینکه به هواداران 
بگوییم »برای یک بار هم که شده پشت مربی تان باشید« 
حرف بیهوده ایست. هواداران استقلال در زمان شکوهمند 
فساد  مقابل  در  مثال زدنی   مقاومت  با  استراماچونی، 
کردند  ثابت  فدراسیون،  و  ایران  فوتبال  سیستماتیک 
که اگر تیمشان خوب فوتبال بازی کند، از مربی شان 
حمایت می کنند. با این حال خط دهی ها برای زمین زدن 
فرهاد از سمت رسانه ها و در کمال تاسف، پیشکسوتان 
سهم خواه از همین حالا شروع شده و اگر فرهاد در انجام 
وظایف خود موفق بود، حتی در صورت دو سه باخت، 
هواداران نباید گول چنین فضای مسمومی را بخورند. در 
مقابل اما فرهاد باید بداند که این اتمام حجت نهایی 
هوادار با اوست. امروز که او به استقلال آمده، مشکلات 
تیم و مدیریت را می داند. او می داند که ارکان فدراسیون 
و مدیریت و هزار و یک نیرو از بیرون و درون قصد 
ضربه زدن به استقلال را دارند و تا رسیدن به هدف خود 
از پای نمی نشینند. فرهاد باید بداند که اگر این بار هم 
تاب مقاومت نداشته باشد و پا پس بکشد و با کوچکترین 
مسئله ای تصمیم به قهر و استعفاء بگیرد، این آخرین 

حضور او در باشگاه استقلال خواهد بود.
 هوادارِ دلگیر استقلال، با بزرگ منشی خود بی معرفتی های او 
را بخشیده؛ حال نوبت شاهِ سکو های آزادی ست که برادری 

خود را ثابت کند.

با جناب عزیزی خادم از سال88 که همراه با دکتر حمید 
سجادی )معاون وقت سازمان تربیت بدنی( در نشستی 
مشترک شرکت داشتم، آشنایی پیدا کردم و همان زمانی 
بود که وی برای انتخابات فدراسیون فوتبال در آن دوره 

آماده می شد.
حرف و طرح های جدیدی در سر داشت که بوی تازگی 

می داد.
بعد  سال های  در  می کرد  مطرح  موقع  آن  که  مواردی 
بیشتر جای خالی آن برنامه ها را در فوتبال کشور حس 
کردیم تا اینکه برای انتخابات دهم اسفند99 کاندید شد 
و با توجه به آن شناخت قبلی و مرور سایر کاندیداها وی 
را منهای علی کریمی شایسته تر دیدم. ارتباط خوب وی 
با مراکزعلمی و به روز بودن در کنار توجه به استفاده از 
مدیران و افراد کاردان در کابینه اش فاکتورهای مثبتی بود 

که عزیزی خادم داشت.
اینکه چرا بهاروند را با وجود این همه کاستی و ضعف 
به عنوان نایب رئیس پیشنهاد داد برایم جای سؤال بود 
که البته بر می گردد به مسائل انتخاباتی و لزوم استفاده 

از افرادی که نقشی اساسی در چینش مجمع داشتند!
یقیناً خود این مورد با وجودی که بهاروند رد صلاحیت شد 
یک نقطه تاریک در انتخابات فدراسیون و شخص عزیزی 

خادم خواهد بود مگر اینکه اکنون تغییر رویه بدهد.
گفتیم که سیاست ما در وهله نخست حمایت از علی 
کریمی بود و سپس عزیزی خادم. کیومرث هاشمی هم 
از جمله مدیران موجهی است که در عرصه مدیریت فاقد 
صلابت و قاطعیت است وگرنه مدیری سلامت و با تجربه 

می باشد.
امروز اما با سیدشهاب الدین عزیزی خادم چند کلمه حرف 

حساب داریم.
اولین پیشنهاد ما استفاده از پتانسیل مهدی محمد نبی 
است که در این مدت سرپرستی دبیرکلی خون دل ها خورد 
ولی توانست آرامش را بر فوتبال حاکم کند و مجمع را بر 
خلاف آنچه که بهاروند و طالقانی و... هدایت می کردند از 
زد و بندها بر حذر داشت و اگر قاطعیت و مدیریت وی 
نبود مجمع تا انتخابات ریاست جمهوری برگزار نمی شد. 
آنجا هم 6ماه دیگر فدراسیون در حالت بلاتکلیفی به سر 
می برد و این فرصت را به رد صلاحيت شده های فعلی 
می داد تا بر بدهی یک هزارمیلیاردی فدراسیون بیفزایند و 
همچنان با نفوذ در هیأت ها مثل کاری که با هیأت تهران 
کردند فدراسیون را به سمتی ببرند که بازهم جای پای 

خود را محکم کنند.
آقای عزیزی خادم!

بدون شک نبی از جمله مدیرانی است که می تواند بازوی 
توانمندی برای فوتبال ایران باشد و حیف است که از 
وجود این مهره دلسوز و کاردان و مسلط فدراسیون شما 
محروم بماند. در این دوسه روز حتما واکنش ها را دیده اید 
که هرچقدر آن دو سه نفر بین افکارعمومی مغضوب و 
آقای نبی دارای جایگاه مردمی و  حتی منفور هستند 

محبوبیت است.
یا هیأت رئیسه منتخب یقیناً براساس شایستگی انتخاب 
نشده و این ها هم ریشه در چینش افرادی مثل بهاروند 
دارند ولی به هر حال انتخاب شده اند اما خیلی جاهای 
افراد  از  حساسی هست که رئیس فدراسیون می تواند 
توانمند در آن نقاط  بهره ببرد تا وزن فنی و مدیریتی 

فدراسیون افزایش پیدا کند.
مدیرعامل  محمدی  اکبر  مثل  کاردان  و  جوان  مدیری 
باشگاه پیکان و رئیس سابق کمیته جوانان و سرمربی 
تیم های نوجوانان و جوانان نیز در زمره افرادی است که 

شما می توانید از توان ایشان استفاده کنید.
نمی دانم قانون چقدر حق نظارت به هیأت های استانی را 
به رئیس فدراسیون داده ولی انتخاباتی مثل هیأت تهران 
که با تخلف آشکار و در شرایط نابرابر توسط تیم بهاروند 
فردی  و  شد  برگزار  فدراسیون  انتخابات  به  مانده  4روز 
مسأله دار که 400صفحه پرونده تخلف دارد را با مهندسی 
آشکار به فوتبال تهران دوباره تحمیل کردند یقیناً جای 

بازبینی دارد و این یکی باید در اولویت تجدیدنظر باشد.
و  شده اند  عمل  وارد  بازرسی  نهادهای  شنیدیم  البته 
احتمال ابطال انتخابات تهران هست ولی اگرهم نشد 
بر  شایسته ای  نظارت  دارد  وظیفه  فدراسیون  رئیس 
اگر  این صورت  درغیر  باشد،  داشته  هیأت ها  این گونه 
باندباز  افراد  ساز  به  بخواهد  فدراسیون  جدید  رئیس 
مسأله دار و فرصت طلب حرکت کند و فوتبال را جوری 
هم  فرصت طلب  بری های  و  دور  همه  که  بچرخاند 
باشند، خیلی زود افکارعمومی و رسانه های مستقل، نه 
رسانه های وابسته! علیه شما آقای عزیزی خادم موضع 
خواهند گرفت مگر اینکه ندای قلبی دلسوزان را در باب 
استفاده از بزرگانی کاردان و سلامت مثل نبی به گوش 

جان بشنوید.

بازگشت فرهاد به خانه؛

آب زنید راه را هین که نگار می رسد
»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

»نبی« اولین آزمون عزیزی خادم 

آبی ها دیدگاه

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

دانیال هاشمی پور

  نویسنده و منتقد
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »ابراهیم نعمتی«ورزشی

 - پیشکسوت فقید والیبال - را گرامی می دارد

هنوز شانس کسب سهمیه بسکتبال سه نفره را داریم
نایب رئیس بسکتبال زنان گفت: تیم ملی بسکتبال سه نفره زنان شانس بیشتری برای 

کسب سهمیه در مسابقات گزینشی المپیک در مجارستان دارد.فریده شجاعی 
با اشاره به اینکه تیم ملی بسکتبال سه به سه اردیبهشت ماه راهی مسابقات 

اتریش خواهد شد، گفت:در این رقابت ها ۲۰کشور از بهترین تیم های دنیا 
مثل آمریکا، فرانسه، اسپانیا و ژاپن حضور دارند.

خادم الشریعه عضو کمیسیون ورزشکاران فدراسیون جهانی شطرنج شد
»سارا سادات خادم الشریعه« نفر نخست شطرنج زنان ایران به عضویت کمیسیون 

ورزشکاران فدراسیون جهانی شطرنج )فیده( درآمد. با اعلام فدراسیون جهانی شطرنج، 
در این کمیسیون افزون بر »سارا سادات خادم الشریعه«، »جو ون جو« شطرنج باز 

مطرح چینی و ورزشکارانی امارات، مصر، روسیه، بلغارستان، آرژانتین، جمهوری 
چک، قزاقستان، ترکیه، جامائیکا، کلمبیا و نیجریه حضور خواهند داشت.

غفوری استقلال را تمرین داد
تمرین تیم فوتبال استقلال درشرایطی برگزار شد که »وریا غفوری« امور تمرین را 

برعهده گرفته بود و بازیکنان را تمرین داد .تمرین تیم فوتبال استقلال روزگذشته 
رأس ساعت۱۲:۱۵ آغاز شد.»وریا غفوری« کاپیتان آبی پوشان دقایقی برای 

بازیکنان استقلال به صحبت پرداخت. در ادامه بازیکنان به گرم کردن در 
قالب بازی سپک تاکرا گروهی زیرنظر »امید دفتری« مشغول شدند.

تیم ملی بسکتبال بازی افتتاحیه المپیک را برگزار می کند
تیم ملی بسکتبال کشورمان که به عنوان نماینده آسیا در المپیک توکیو حضور 

خواهد داشت، طبق برنامه قرار است بازی افتتاحیه را برگزار کند. براین 
اساس ملی پوشان کشورمان که در گروه A قرار دارند در بازی نخست به 

مصاف برنده مسابقات انتخابی در کشور کانادا خواهند رفت. این بازی 
سوم مرداد برگزار خواهد شد.

»نوشاد عالمیان« همچنان روی نوار برد
»نوشاد عالمیان« که پس از استراحت و ۲برد راهی مرحله یک شانزدهم نهایی 

تنیس روی میز تور جهانی قطر شد، موفق شد نماینده چینی الاصل 
آلمان را هم مغلوب کند. تورجهانی تنیس روی میز قطر همه ساله 

در این کشور برگزار می شود.در تازه ترین دور این رقابت ها نمایندگان 
چین به دلیل اپیدمی کرونا از شرکت در این رقابت ها انصراف داده اند.

۲ هکتار از مجموعه ورزشی تختی تهران به رشته تیراندازی اختصاص یافت
رئیس هیأت تیراندازی استان تهران گفت: ۲هکتار از زمین ورزشگاه تختی با 

دستور مدیرکل ورزش استان تهران به پایگاه تیراندازی پروازی اختصاص 
یافت. علی اصغر زرگر افزود: رسالت هیأت تیراندازی استان تهران 

توسعه ورزش قهرمانی و همگانی است که علاوه بر رشته تفنگ 
ثابت، تیراندازی به اهداف پروازی نیز توسعه خواهد یافت.

دبیر: »محمد بنا« الگوی خوبی در نظم است
رئیس فدراسیون کشتی گفت:»محمدبنا« الگوی خوبی در نظم و موفقیت است 

و بدون نظم نمی توان قهرمان شد.کسی که عضو تیم ملی می شود مسئول 
است. وی بااشاره به شأن و جایگاه بالای کشتی تصریح کرد:کشتی 

ورزش ملی، مذهبی، سنتی ماست که ریشه در پهلوانی، جوانمردی و 
اخلاق مداری دارد و باید شأن آن در همه جا حفظ شود.

یک ایرانی عضو کمیته پومسه پاراتکواندو جهان شد 
رئیس فدراسیون جهانی تکواندو طی حکمی حافظ مهدوی را به عنوان 

عضو کمیته پومسه پاراتکواندو این فدراسیون منصوب کرد. با 
حکمی از سوی دکتر »چو« رئیس فدراسیون جهانی تکواندو 

حافظ مهدوی به عضویت کمیته پومسه پاراتکواندو فدراسیون 
جهانی منصوب شد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

در  فکری  محمود  جانشین  مجیدی  فرهاد  سرانجام 
استقلال شد و با قراردادی به مدت دو و نیم فصل، برای 

بار سوم هدایت استقلال را پذیرفت.
اینکه این انتخاب تا چه حدی برای استقلال به صلاح بود 
و فرهاد مجیدی با شروعی دوباره در استقلال، می تواند 
اما  کرد،  خواهد  زمان مشخص  را  بگیرد  مطلوبی  نتایج 
بدون شک، با بازگشت دوباره فرهاد مجیدی به استقلال 
مشخص شد، جدایی فرهاد آن هم درپی اقدامات عجیب 
آن  از  دیگر  یکی  گذشته،  فصل  در  استقلال  مدیران 

سوءمدیریت های تکراری مدیران استقلال بود.
جرقه داستان درگیری و اختلاف نظرهای شدید مجیدی 
و سعادتمند، از چندین ماه قبل تر از حواشی فینال جام 
حذفی زده شده بود، اما آن چیزی که دلیل اصلی جدایی 
مجیدی از استقلال لقب گرفت، مذاکره پنهانی سعادتمند 
با استراماچونی و برهم زدن آرامش تیم، آن هم تنها چند 

روز مانده به دربی و بعد هم فینال حذفی بود.
اینها همه در شرایطی رخ داد، که قانون خلق الساعه منع 
وعده  و  داشت  وجود  ایران  فوتبال  به  خارجی ها  ورود 
بازگشت استراماچونی، مانند دیگر وعده و وعیدهای پوچ 

مدیران این سال های استقلال، یک شعار واهی بود.
با خلقیات  که  است  ایران  فوتبال  در  کمتر کسی  دیگر 
فرهاد مجیدی آشنا نباشد، مجیدی همیشه راه رفتن را 
خوب بلد بوده و در ماجرای پیش آمده در فصل گذشته، 
بازهم رفتن را به عذاب ماندن و همکاری با سعادتمند، 
ترجیح داد، البته هر مربی ای هم در آن زمان جای فرهاد 
باشگاه  منفعل  مدیران  توسط  تیمداری  نوع  آن  با  بود، 
با  فصل  مقطع  حساس ترین  در  که  رفتاری  و  استقلال 

مربی تیم کردند، صبرش لبریز و رفتنی می شد.
اما جای تلخ داستان این جا است، حالا که فرهاد مجیدی 
بازهم به استقلال برگشته و خبری هم از استراماچونی 
را  بازهم تیم خوب مجیدی  استقلال  نشد، چرا مدیران 
ویران کردند و با بازی با اسم استراماچونی، فرهاد را فراری 

دادند و محمود فکری را هم سوزاندند؟
اصلا از رفتن آن روزِ فرهاد تا آمدن امروزش، چه چیزی در 
استقلال تغییر کرده است؟ قهرمانی بدست آمده یا مدیری 
تغییر کرده است؟ گرچه استقلال این فصل پرمهره تر هم 
شده است، اما جز بیشتر شدن حواشی و پسرفت فنی 
هواداران  عاید  چیزی  چه  فکری  استقلالِ  تیم،  مشهود 
کرد؟ جز اینکه با رفتن فرهاد، یک جام حذفی از استقلال 

گرفته شد و یک فصل مطلوب در آسیا ازبین رفت؟
آوردن  بود  مشخص  هم  اول  از  که  شرایطی  در 
استراماچونی، یک وعده پوپولیستی از سوی مدیران عوام 
فریب استقلال است، چرا با ناکوک کردن ساز فرهاد، چوب 
در لای چرخ تیمی گذاشتید که بعد از رفتن استراماچونی 

تازه شکل گرفته بود؟
صفر مطلق، حدفاصل موفقیت و پیشرفت استقلال پس 
آن جدایی و بازگشت دوباره مجیدی به استقلال است، در 

شرایطی که هم فرصت کسب جام از دست رفت و هم 
روی  شده  سوخته  اسطوره های  جمع  به  فکری  محمود 

نیمکت استقلال پیوست.
اصلا، حتی باوجود رفتن احمد سعادتمند، چه تضمینی 
وجود دارد که بازهم استقلال از سوی مدیرانش ضربه 
نخورد و بازهم فرهاد مجیدی و استقلال بازیچه دست 
و جوانان  ورزش  وزارت  از سوی  مدیران منصوب شده 

نشوند؟
است،  کننده  تعیین  هواداران  نقش  که  است  اینجا 
استراماچونی،  بازگشت  وعده ی  ماجرای  در  استقلالی ها 
پشت  و  خوردند  را  سعادتمند(  احمد   ( مدیران  فریب 
فرهاد مجیدی و تیمش نماندند، اما بدون شک، این بار 
هواداران  همه جانبه  حمایت  گرو  در  استقلال  موفقیت 

استقلال از تیمشان است...

استقلالی  که بازهم از پوپولیست، ضربه خورد؛

صفر مطلق، حدفاصل رفتن و آمدن فرهاد!
دیدگاه

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی 
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در مراسمی که پیش از ظهر گذشته با حضور »سیدرضا 
صالحی امیری« - رئیس کمیته ملی ایران -، علی مرادی 
رئیس فدراسیون وزنه برداری و »سیدمحمد طباطبایی« 
دفتر  در   - اصفهان  استان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل   -
استانداری اصفهان برگزار شد، از سردیس و تمبر پهلوان 
و  برداری جهان  وزنه  پرافتخار  قهرمان  مرادی«  »سهراب 

المپیک رونمایی گردید.
مضاف بر اینکه به پاس قدردانی از زحمات این قهرمان 
ارزنده کشورمان و افتخاراتی که برای ایران اسلامی کسب 
در  اهتزاز  به  میادین جهانی  در  را  ایران  پرچم  و  نموده 
آورده است، کلید یک واحد آپارتمان نیز به وی اهداء شد.

در آغاز این مراسم سید محمد طباطبایی مدیر کل ورزش 
و جوانان استان اصفهان ضمن عرض خیرمقدم به دکتر 
سیدرضا صالحی امیری و هیات همراه اظهار داشت: مردم 
ایران برای قهرمانان ورزشی خود ارزش ویژه قائل هستند 
و این افراد همیشه مورد احترام مردم بوده و خواهند بود.

در ادامه آقای رضایی استاندار اصفهان نیز حضور دکتر 
و  گفت  مقدم  خیر  را  همراه  هیات  و  امیری  صالحی 
اظهار داشت: کشورهای مختلف با تمدن های گوناگون 
ارزش  آور ورزشی خود  نام  برای قهرمانان  و مردمانشان 

قائل هستند.
وی تصریح کرد در ایران نیز همواره پهلوانان و مدال آوران 
بوده و  احترام مردم  المپیک مورد  و  از میادین جهانی 

خواهند بود.
اولین  عنوان  به  مرادی  افزود: سهراب  اصفهان  استاندار 
مدال آور المپیک استان اصفهان متعلق به این شهر و 
استان نیست، او در دل و قلب تمام ایرانیان در سراسر 

دنیا جای دارد و یقیناً تلاش ها و افتخارآفرینی های این 
پهلوان نامدار از ذهن مردم ایران بیرون نخواهد رفت.

استاندار اصفهان خاطرنشان کرد امیدوارم این نشست و 
اقدامات حاصل از آن، گامی مثبت برای جوانان و آینده 
سازان استان باشد تا بدانند که مسئولان تلاش و زحمات 
قهرمانان خود را ارج می نهند و فراموش نمی کنند و برای 
اعتلای ورزش از هیچ همت و گوششی فرو گذار نیستند.

ایشان در پایان از زحمات آقای سیدمحمد طباطبایی و 
تیم مدیریتی اداره کل ورزش استان تقدیر و تشکر کرد و 
گفت: مطمئن هستم اداره کل ورزش استان با این تیم 
ارزشمند و کاردانی که در کنار آقای طباطبایی فعالیت 
استان  ورزش  پیشرفت  و  رشد  راستای  در  ای  گسترده 
می کنند، به توفیقات روز افزونی دست پیدا خواهند کرد.

دکتر صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک ایران نیز 
از برپایی این مراسم و توجه ویژه آقای رضایی استاندار 
ورزشکاران  و  قهرمانان  آتیه  به  استان  دیگر مسئولان  و 
تقدیر کرد و اظهار داشت: خدا را شاکر و سپاسگزارم توفیق 
عنایت فرمود تا در استانی حضور یابم که فخر ایران و 
ایرانیان است. این جغرافیایی رمز و راز آلود همواره نگین 
گران بهایی بر انگشتری تمدن و فرهنگ ایران زمین بوده 

است.
وی تصریح کرد: نمی توان از ایران سخن گفت و از اصفهان 
در قالب تمدن ایران زمین نام نبرد، در چندین دیدارم با 
آقای توماس باخ رئیس کمیته بین المللی المپیک از 
اصفهان و شیراز صحبت کردم و آقای باخ گفت: کاملًا 
این دو استان زیبا را می شناسم و به دلیل علاقه مندی 
به این تمدن چندین بار به صورت شخصی از آثار و ابنیه 

های تاریخی این استان ها دیدن کرده ام.
صالحی امیری یادآور شد آن چیزی که ایران را در دنیا 
شناسانده و می درخشاند همین تمدن، شعر و میراث 
ارزشمند فرهنگی است که در استان هایی نظیر اصفهان 

جای دارد.
رئیس کمیته ملی المپیک افزود: از اصفهان ندای وحدت 
به گوش می  رسد که باید این اتحاد و همدلی را مدیون 
نگاه ویژه استاندار محترم دانست که از حواشی دوری کرده 

و به متن توجه ویژه دارند، همچنین از آقای طباطبایی 
به عنوان یکی از پر تلاش ترین مدیران ورزش در استان 
های کشور و آقای دکترعلی مرادی رئیس سخت کوش 

فدراسیون  وزنه برداری ایران تقدیر و تشکر می کنم.
رئیس کمیته ملی المپیک ایران در ادامه گفت جا دارد 
از پیشکسوت دلسوزی که ورزش و وزنه برداری استان 
او  ارزشمند  و خدمات  اصفهان همیشه مدیون زحمات 
بوده است و خواهد بود تقدیر کنیم، این فرد که خود از 
پیشکسوتان رشته وزنه برداری است و زندگی خود را وقف 
برداری کرده است کسی  وزنه  به خصوص رشته  ورزش 

نیست جز استاد سید مرتضی سیف زاده.
دکتر صالحی امیری افزود: در تاریخ کهن ایران قهرمانان 
فراوانی داشته و داریم اما آن هایی شایسته تقدیر هستند 
که به مرام پهلوانی نیز رسیده باشند قهرمان به دنبال سکه 
و سکو است اما پهلوان در متن جامعه خود زیست می 
کند و با مردم خود مانوس است و بامردم می خندد و می 
گرید، توجه پهلوان به دردها و آلام مردم است و هویت 

خود را از مردم می گیرد.
دکتر صالحی امیری اضافه کرد: از ابتدای ورزش تاکنون 
بسیار مدال و مدال آور در ایران داشته ایم اما نام جهان 
پهلوان غلامرضا تختی و مرامش در ذهن یادها مانده؛ 
چرا که پرشی خوب از سکوی قهرمانی به سکوی پهلوانی 

داشت.
رئیس کمیته ملی المپیک تاکید کرد سهراب مرادی در 
مسابقات المپیک چه مدال بگیرد چه نگیرد برای مردمش 
او  دارد،  پهلوانی  منش  و  مرام  زیرا  است،  احترام  قابل 
ورزشکاری است نجیب به همین دلیل ظرفیتی ویژه برای 

استان و کشور محسوب می شود.
با نام  وی تصریح کرد شک نداشته باشید این قهرمان 

نیک، نجابت و شجاعتش برای نسل های آینده نیز زنده و 
ماندگار خواهد ماند.

وی در ادامه گفت: متاسفانه در جامعه سرمایه ها را مادی 
تعریف کرده ایم ورزش یک جسم و یک روح دارد جسم 
همان میدان سکه و سکوست و روح ورزش فرهنگ و 
لذا تلاش وزارت ورزش و جوانان، کمیته  اخلاق است، 
ملی المپیک و ۵۲ فدراسیون این است که بتوانیم روح 
اخلاق و فرهنگ را در ورزش بدمیم وگرنه مانند برخی 
کشورهای منطقه می توان قهرمان اجاره ای آورد و به 
سکو رسید اما سرمایه ما در ورزش سرمایه فرهنگی است.
علی مرادی رئیس فدراسیون وزنه برداری ضمن تشکر از 
استاندار و مدیر کل ورزش و جوانان استان اصفهان به 
مناسبت برپایی این نشست اظهار کرد: از دکتر سیدرضا 
صالحی امیری و هیات همراه که وقت گذاشتند و برای 

این مراسم تشریف آوردند تقدیر و تشکر می کنم.
آقای دکتر  با حضور  باید بگویم  اغراق  افزود: بدون  وی 
صالحی امیری در رُس کمیته ملی المپیک نگاه ها به 
این ارگان بین المللی عوض شده و چهره های فرهنگی 
گر  نظاره  را  اخلاقی  و  فرهنگی  اصول  رعایت  با  ورزشی 
هستیم. همچنین از خانواده خیری که برای تامین یک 
واحد آپارتمان جهت اهدا به سهراب مرادی قهرمان جهان 

و المپیک حمایت کردند تقدیر و تشکر می کنم.
مرادی خاطرنشان کرد: ورزش پدیده ای است اجتماعی که 
می تواند با الگوسازی نقش بی بدیلی در پرورش و تربیت 

نسل بعدی ایران زمین داشته باشد.
رئیس فدراسیون وزنه برداری ایران در پایان اظهار داشت: 
سهراب مرادی در ورزش امروز الگوی اخلاقی برای آینده 
سازان این سرزمین است و کردار و رفتار نیک او جای 

تقدیر دارد.

دادستان عمومی و انقلاب فردیس از صدور دستور قضایی 
به منظور بازداشت عامل حیوان آزاری در این شهرستان 

خبر داد.
حسین ناصرخاکی از دستور قضایی به منظور شناسایی 
و بازداشت عامل حیوان آزاری در این شهرستان خبر داد 
و گفت: با توجه به انتشار فیلمی در فضای مجازی که 
خودرو  با  اتلاف سگ  به  منجر  آزاری  حیوان  از  حکایت 

داشت دادسرای این شهرستان با شکایت اداره محیط زیست 
شهرستان به این موضوع ورود کرده و دستور توقیف و 

شناسایی و دستگیری فوری فرد خاطی را صادر کرد.
وی با اشاره به اینکه حیوان آزاری هم در قانون و هم آموزه 
های اسلامی ممنوع بوده و دارای مجازات است متذکر شد: 
با توجه به مطالبات مردمی و به منظور پیشگیری از وقوع 

این نوع اقدامات، احکام بازدارنده صادر خواهد شد.

دادستان فردیس متذکر شد: همچنین با عنایت به شکایت 
اداره محیط زیست مبنی بر افزایش سگ های ولگرد و 
درخواست  و  واگیر  بیماری های  و  بهداشتی   مشکلات 
ساماندهی و جمع آوری آن، دادستانی با توجه به تشکیل 
کمیته حراست از بهداشت و سلامت شهری دستور ویژه 
جهت تشکیل این کمیته به منظور ساماندهی و جمع آوری 

سگ های ولگرد را صادر کرده است.

اخلاق، فرهنگ و منش پهلوانی باید در ورزش دمیده شود؛

در مراسم تجلیل از پهلوان »سهراب مرادی « چه گذشت؟

در فردیس؛

عامل حیوان آزاری شناسایی و بازداشت شد

 گزارش ورزشی
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